
Jegyzőkönyv
A Szociális és Egészségügyi Bizottság 

2016. július 21-i rendkívüli üléséről

Az  ülés helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatala II.  emeleti  nagy tanácskozó terme
(2040 Budaörs, Szabadság út 134.)

Jelen voltak: Dr. Ritter Gergely elnök, Hauser Péter, Gáspár Béla képviselők, Szabó
Sándorné és Dr. Hardi Géza külsős tagok

Igazoltan távol  : Simándi Szelim képviselő

Jelen voltak továbbá:  Biró Gyula alpolgármester,  dr.  Bocsi István Jegyző, Erdős
Károlyné  Jegyzői  Iroda  vezető,  dr.  Vincze  Ildikó,  Domahidi  Emma  Városépítési
Irodavezető, Lőrincz Mihály Műszaki Ügyosztály vezető, dr. Benis Péter, Sokolowski
Márk képviselő, dr. Bakó Krisztina képviselő, Stifft Nándor képviselő, dr. Tóth Ferenc
képviselő  

Jegyzőkönyvvezető: Pintérné Berecz Anita  

Dr. Ritter Gergely Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 5 tag jelen van és
az ülést 1330-kor megnyitja. 

A Bizottság 5 igen szavazattal támogatta, hogy Hauser Péter képviselő tag legyen
az ülés jegyzőkönyvének hitelesítője.  Hauser Péter jelezte a szavazást megelőzően,
hogy vállalja a feladatot. 

A napirendhez hozzászólás nem érkezett,  így azt  a  bizottság  5 igen szavazattal
elfogadta.

89/2016. (VII.21.) SZEB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  Hauser  Péter  képviselő  tagot  választja  meg,  a
jegyzőkönyv hitelesítőnek.  

I.            Testületi hatáskör:

1.) Az egészségügyi ellátórendszer egyes kérdéseiről (végrehajtási határidő)



Napirend előtt: Napirend előtti hozzászólás nem volt. 

Napirend tárgyalása:

1.) Az  egészségügyi  ellátórendszer  egyes  kérdéseiről  (végrehajtási
határidő)

dr. Ritter Gergely elnök: Látja, Sokolowski Márknak kérdése van, megadja a szót.

Sokolowski  Márk  képviselő:  Köszöni  a  szót,  köszönt  mindenkit,  egy  részére
rákérdez az előterjesztésnek. Az lett leírva, hogy a határozat meghozatalát követően
eltelt idő alatt egy olyan jogi és gazdasági megoldás körvonalazódott, mely rendkívüli
felmondás  nélkül  is  képes  lenne  biztosítani  az  egészségügyi  szolgáltatás
biztonságos ellátását. Szeretne erről pár mondatot hallani.

dr. Vincze Ildikó:  Köszönt mindenkit,  elmondja, nehéz erre a kérdésre nyilvános
ülésen úgy válaszolni, hogy ne szaladjunk bele az önkormányzat, vagy valamelyik
érintett  fél  érdekeinek  megsértésébe.  Tájékoztat,  a  korábbi  határozattal  felkért
ideiglenes  ellátó  szeretné  felmérni  a  Europ  Med  jelenlegi  helyzetét,  eszközeit,
érdeklődött az egészségügyi központnál, hogy lenne-e mód az egynapos sebészet
megmentésére, hisz nyilván nagyon drasztikus lépés amikor felmondanak rendkívüli
felmondással  egy  szerződést,  s  különösen  egy  ilyen  hosszú  távú,  jelentős
szerződést, mely biztosítja a budaörsi lakosság egészségügyi ellátását. Ennek egy
része az egynapos sebészet, mely bizonytalan időre kiesne, mert ez egy későbbi
fejlemény volt,  hisz az eredeti  szerződés egy része volt.  amennyiben találnak rá
módot, hogy lehetőség szerint úgy tudják folytatni, hogy ne legyen benne pár hónap
vagy hosszabb kiesés, akkor mindent meg kell tenni, hogy a felek egymás között ezt
rendezhessék. 

dr. Hardi Géza: Kérdése, hogy ha nem kapnak egyértelmű választ, akkor hogyan
döntsenek? Miért került ide az előterjesztés, ha nem kapnak választ arra, hogy mi az
a változás, mely lehetővé teszi, hogy a Europ-Med továbbra is működjön? 

dr. Vincze Ildikó:  Elmondja, hogy nem érdemi határozat meghozataláról van szó,
hanem a végrehajtási  határidő kitolásáról.  Az eredeti  határozatot  nem érinti  ez a
döntés. 

Sokolowski Márk képviselő: Jelzi, ebben az esetben, ha jól látja, nyilvános ülésen
nem  minden  kérdésre  tudnak  választ  adni,  szeretné  kezdeményezni,  hogy  zárt
üléssé nyilvánítsák ezt a napirendi pontot.

dr.  Bocsi  István  jegyző:  Tájékoztat,  amennyiben  a  bizottság  úgy  látja,  az
önkormányzat  gazdasági  érdekeit  sért,  tárgyalhatják  zárt  ülésen,  de  a  határozat
mindenképpen nyilvános lesz.



dr.  Ritter  Gergely:  Felteszi  szavazásra  a  napirendi  pont  zárt  ülésen  való
tárgyalásának kérdését, melyet a bizottság nem támogatott  2 igen 3 nem szavazat
arányában. 

90/2016. (VII.21.) SZEB sz. határozat
Szavazás zárt ülés elrendeléséről

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  elutasította  „Az  egészségügyi  ellátórendszer  egyes  kérdéseiről
(végrehajtási határidő)” c. napirendi pont zárt ülésen való tárgyalását. 

dr. Hardi Géza: Kérdése, hogyan ad számlát a Europ-Med Kft.-nek, pillanatnyilag a
holnapi  dátummal  az  előző  határozat  szerint?  A  szerződés  felbontódik  az
egészségügyi  központ  és  az  önkormányzat  között,  ők  pedig  számlakötelezettek.
Elmondja,  a  számláikat  nem  tudták  még  mindig  leadni,  mert  három  hónap
csúszással adják folyamatosan, mit tegyen holnap, kinek adja le? 

dr. Vincze Ildikó:  Válaszában elmondja, hogy a Europ-Med Kft.-nek kell leadni, a
döntés arról szól, hogy nem kezdődik meg az egyhónapos felmondási határidő. A
határozat  végrehajtása annyit  jelent,  hogy elküldik  a  felmondást  a  Kft.-nek,  ez  a
határozat pedig arról szólna, hogy augusztus 31.-ig nem küldik el a felmondást, így
addig ki lehet állítani a számlát.   

dr.  Ritter  Gergely  elnök: Holnaptól  kezd  ketyegni  az  az  egy  hónap,  ami  a
felmondásig   szólna,  így  ennek  az  első  egy  hónapnak  a   kitolásáról  van  szó
augusztus 31.-ig. 

dr. Hardi Géza: Jelzi, mindkét ügyvezetőt visszahívták.

dr. Ritter Gergely elnök: Elmondja, Dr. Gamal Eldin Mohamed nincs visszahívva. 

dr. Hardi Géza: Úgy tudja, Kovács Attila visszahívatta.

dr.  Ritter  Gergely  elnök:  Elmondja,  az  egy  dolog,  hogy  megtámadta  a
cégbíróságnál, de a cégbíróság elutasította.

dr. Hardi Géza: Jelzi, nem érti akkor az előző testületi döntés hogyan volt.

dr. Ritter Gergely elnök:  Elmondja, tudomása szerint akkor még függőben volt a
cégbírósági döntés.

dr. Hardi Géza: Jelzi, ezért szerették volna zárt ülésen tisztába tenni dolgokat, hogy
miről fognak szavazni.

 dr. Ritter Gergely elnök: Tájékoztat, csak erről fognak szavazni, az átmeneti időről,
amíg elküldi az önkormányzat a határozati javaslatot a Europ Mednek hivatalosan,
tehát az egy hónap meghosszabbításáról.



Sokolowski Márk képviselő: Szóba került, hogy az ideiglenes szolgáltató felméri az
eszközöket a szolgáltatás folytatásának érdekében. Kérdése, hogy a város adott-e
erre felhatalmazást? Vagy ez kinek a dolga lett volna?

dr.  Ritter  Gergely  elnök:  Elmondja,  ez  két  magáncég  üzleti  tárgyalása  egymás
között,  ennek a megállapodásnak a létrejöttére várnak, ez az,  ami nem publikus,
mert magáncégek.  

dr. Hardi Géza: Az alapellátást biztosításáról van szó ezzel a meghosszabbítással,
vagy az egy napos sebészetről is?  

dr.  Ritter  Gergely  elnök:  Elmondja,  az  egynapos  sebészet,  ugyanúgy,  mint  a
fizikoterápia, függőben van a tulajdonviszonyok miatt, ezt szeretné megváltoztatni ez
a  tárgyalás  sorozat,  aminek  a  keretében  az  egynapos  sebészet  kontingensét  át
lehetne menteni, eben az esetben ne kellene új pályázatot sem kiírni. 

Több hozzászólás nem lévén dr. Ritter Gergely elnök feltette szavazásra a határozati
javaslatot,  melyet  a  bizottság  minősített  többség  hiányában  3  igen  2  nem
szavazattal nem támogatott.

91/2016. (VII.21.) SZEB sz. határozat
Az egészségügyi ellátórendszer egyes kérdéseiről (végrehajtási határidő)

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága elutasította az alábbi határozati javaslatot: 

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  azt  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a
137/2016.(VI.22.)  ÖKT  sz.  határozata  végrehajtásának  határidejét  2016.
augusztus 31-ig hosszabbítsa meg.

Több napirendi pont nem lévén dr. Ritter Gergely elnök az ülést 1345-kor bezárta.

k.m.f.

Hauser Péter                Dr.Ritter Gergely
bizottsági tag aláíró                                                           elnök
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